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Doudleby nad Orlicí konečně se sněhem 

 
 

 

Vážení občané, 
 
 máme za sebou jeden a půl měsíce roku 2007 a já vám všem 
přeji, aby to byl rok pohodový, v němž budou radosti převažovat 
nad starostmi. 
 Problémům se ale nevyhne zastupitelstvo našeho městyse. 
15. února schválilo na veřejném zasedání roční rozpočet a jeho 
největším úkolem bude zajistit finanční prostředky na výstavbu 
tělocvičny základní školy. Marná byla zatím naše snaha přesvědčit 
o důležitosti stavby ministerstvo financí. Odezvu jsme nenašli ani 
mezi poslanci. Tam zůstalo bohužel jen  u slibů,  a vzpomeneme-li 
si na politické handrkování ve sněmovně po červnových volbách 
v loňském roce, pak na nás zřejmě neměli čas. I když je na druhé 
straně pravdou, že při „porcování medvěda“ (tak říkají poeticky 
schvalování dotací pro své blízké obce, města, organizace atd.) více 
než čtyři miliardy dokázali poslanci rozdělit. 
 Jakási naděje vyplývá z evropských fondů, ale bude-li i tato 
cesta neschůdná nebo příliš zdlouhavá, bude zastupitelstvo stát i 
před rozhodnutím, zda si nevzít na stavbu tělocvičny bankovní 
půjčku. 
 Mnohým z vás, stejně jako nám, co jsme byli pro starosti 
zvoleni, jsou k zlosti i různé „drobnosti“: cigaretami propálené, 
zapalovači opálené a pitomostmi pomalované stěny autobusových 
zastávek, psí výkaly na chodnících, krádeže… 
 O to víc je třeba si vážit těch, kteří nejen na svých 
zahrádkách, ale i kolem nich udržují pořádek, lidí poctivě třídících 
odpady, prostě těch, kterým není lhostejné, jak bude obec vypadat. 
Pro takové občany se vyplatí vyjednávat, shánět finance, vymýšlet 
nové a vylepšovat staré. 
 
      Jiří Kaplan 
            starosta městyse 
 



 

  

Hasiči hodnotili  
 
Členové sboru se sešli na výroční členské schůzi v sobotu          

13. ledna 2007 v budově Leny, kde byla zhodnocena činnost sboru   
v roce 2006. 

Schůze se zúčastnil starosta a místostarosta  Městyse Doudleby 
nad Orlicí, kuchařky školní kuchyně a zástupci z SDH Potštejn, SDH 
Slatina nad Zdobnicí, SDH Rybná nad Zdobnicí, SDH Kunvald a SDH 
Vrbice. Okresní sdružení hasičů Rychnov nad Kněžnou zastupoval 
starosta tohoto sdružení bratr Antonín Ulrych. Na závěr výroční členské 
schůze byla udělena čestná uznání SDH, OSH a medaile „Za zásluhy“. 

Stav naší členské základny je 54 členů. Z toho 7 členů ve věku    
6-14 let, 12 členů ve věku 15-18 let, 6 členů ve věku 18-26 let a 29 členů 
ve věku nad 26 let. 

Námětová cvičení a soutěže 
7. května okrsková soutěž ve Slatině nad Zdobnicí  - 2. místo. 
13. května soutěž v Brumbárově – 6. místo. 
17. června cvičení zásahového družstva s dýchacími přístroji ve výtahové 
věži v Perle. 
24. června soutěž u příležitosti 110 let SDH Doudleby v jižních Čechách 
s umístěním na 5. místě. Soutěže o Železného hasiče (při této soutěži 
musí soutěžící udělat sám všechny úkony, které jinak dělá celé družstvo) 
se z našeho družstva zúčastnil Jiří Vacek a Petr Ribár. Oběma se podařilo 
zaběhnout stejný čas, takže oba skončili na 3. místě. 
1. srpna 2006 soutěž u příležitosti oslav 125. let založení sboru v Rybné 
nad Zdobnicí, jedno družstvo mužů a jedno děvčat. 
30. září okrskové cvičení ve Slatině nad Zdobnicí. Dálková doprava vody 
a imitace zásahu zachraňování osob v zakouřeném prostoru. 
2. prosince námětové cvičení v obci Vrbice. Jednalo se o nácvik dálkové 
dopravy vody z požární nádrže do vrchního patra vrbické rozhledny. 
 Kultura  
21. ledna sbor pořádal hasičský ples v Leně. 
26. srpna opékání vepře u malého splávku. 
15. září u příležitosti 100. výročí vzniku dráhy Doudleby nad Orlicí – 
Rokytnice v Orlických horách byla zajištěna technická pomoc, a to 
dočerpávání vody do historické lokomotivy. 

Akce v rámci 4. okrsku, ve kterém je náš sbor zařazen 
Sbor se zúčastnil výročních schůzí v Rybné nad Zdobnicí, Záměli, 
Potštejně a ve Slatině nad Zdobnicí, okrskové schůze ve Slatině nad 
Zdobnicí 2x a výroční schůze 4. okrsku zde v Doudlebách nad Orlicí. 
Také jsme navštívili hasičský tábor v Lukavici. 
 Další akce 
Předání dárkového balíčku a gratulace u příležitosti 60 let A. Havlové. 
Školení pro velitele SDH v Bílých Poličanech, teoretické školení hasičů 
v klubovně 2x, požární hlídka na hřišti – při čarodějnicích, položení 
věnců 5. května u pomníku padlých u základní školy a na hřbitově. 

Požáry a záplavy 
27. března čištění místní komunikace U Bažantnice, v ulici Na Benátkách   
byl instalován vak k zavření kanalizace. 
31. března čerpání vody a kanalizace u bytovky čp. 395 v ulici Švermova, 
odčerpávání vody ze sklepa. 
16. května požár rodinného domu v ulici Švermova po zásahu bleskem. 
18. května požár skladu v bývalém areálu Perly, zahoření odpadu. 
20. června zahoření dřevěných částí vlečkového mostu. 
28. června požár firmy Charvát – lepenky. 
22. listopadu požár v opuštěném domě na Bělisku. 
28. listopadu technický zásah, odstranění konopné izolace z trubek 
vlečkového mostu, které chytly při jejich odstraňování. 
 Sběr železa a pomoc městysi a organizacím 
22. dubna a 23. září sběr železa, 8. dubna brigáda na bývalém výměníku 
v Jiráskově ulici, 23. a 25. července kropení fotbalového hřiště. 
 Největší akcí našeho sboru v tomto roce byla výstavba přístřešku 
na grilování u malého splávku. Zde musíme poděkovat především těmto 
hasičům: Ješinovi, Frydrychovi, Jamnickému, Horákovi, Svatošovi, 
Ehlovi, Ribárovi a Šedovi.  

Na závěr chceme poděkovat členům za aktivní přístup při plnění 
naší činnosti. Poděkování patří zastupitelstvu, starostovi a místostarostovi 
městyse za jejich podporu jak finanční tak morální. Poděkování také 
zaslouží vedení firmy Charvát a JAST za přízeň našemu sboru. 

Všem spoluobčanům městyse Doudleby nad Orlicí přejeme v roce 
2007 hodně zdraví a osobní pohody. 
     Za SDH  Zdeněk Moravec 



 

  

Napsali nám včelaři 
Vážení spoluobčané, 
 stále častěji je v jarních měsících slyšet žehrání „kvete mi na 
zahradě strom a nejsou na něm včely“. Máte-li takový problém, 
nenaříkejte, bude hůř. Tolik úvodem. 
 V naší obci působí od roku 1919 včelařský spolek, nyní základní 
organizace Českého svazu včelařů Doudleby nad Orlicí. Počet členů naší 
organizace v posledních letech stále klesá. Po loňském úbytku dvou 
včelařů má nyní 13 členů, jejichž průměrný věk je 63 roků. 
Obhospodařujeme celkem 237 včelstev. Poměrně slušný stav včelstev je 
dán tím, že v Doudlebách nad Orlicí má jeden člen včelí farmu se 179 
včelstvy, největší v okrese Rychnov nad Kněžnou.  

O významu včelařství a jeho potížích se mezi lidmi mnoho neví. 
Využíváme proto možnosti uveřejnění článku v našem Zpravodaji a 
stručně Vás seznámíme s jedním z celé řady problémů, které chov včel 
provázejí. 

Do včelařství se v současnosti nikdo moc nehrne, hlavně kvůli 
špatné ekonomice oboru. Problém se pokusíme v následujících řádcích 
vysvětlit. Ve světě i u nás se užitkovost včelstva vyjadřuje poměrem 
90:10. Čili 90% užitku své práce odevzdá včelstvo přírodě formou 
opylení rostlin, 10% užitku může získat včelař v podobě medu, vosku, 
pylu, propolisu, mateří kašičky a včelího jedu. Včelař ovšem může z úlu 
odebrat pouze malou část těchto produktů, kterou včelstvo nutně 
nepotřebuje ke svému životu. Z této malé části padne přibližně 80% na 
náklady, především nákup cukru k zimnímu krmení, náklady na léčení, 
nákup různých včelařských potřeb, náklady na obnovu úlů a zařízení  atd. 
A teprve konečný zbyteček je odměna včelaře, který po celý rok o 
včelstva pečuje a stará se o ně, což je práce namáhavá a časově velmi 
náročná. 
V posledních letech je problém s odbytem medu a jeho cenou. Včely 
v naší republice, ačkoliv se jejich stav proti rok 1990 snížil přibližně o 
40%, vyprodukují více medu než je jeho spotřeba, která je na osobu 
jednou z nejnižších v Evropě. Nyní se k nám ve velkém množství dováží 
med z ciziny, hlavně z Číny, Argentiny apod. Tento med má pro 
zpracovatele a obchodníky obrovskou výhodu, je neskutečně levný. O 
kvalitě a důvodech nízké ceny dováženého medu  psát nebudeme.  Dovoz 

těchto levných medů způsobil, že včelaři, jimž se nepodaří prodat med 
přímo spotřebitelům, jsou nuceni ho prodat zpracovatelům či 
obchodníkům s medem za vyloženě směšné ceny. 

Zákony trhu mluví jasnou řečí. Při nadprodukci a nedostatku 
odbytu snížit výrobu. Čili snížit počty včelstev. Jenže je tady těch 
zmíněných 90% práce včel odevzdaných přírodě. Je nutné si uvědomit, že 
včela se stala dominantním opylovačem. Ono totiž v přírodě všechno 
souvisí se vším. Třeba jste si všimli, jak v našem okolí ubylo čmeláků, 
kteří rovněž rostliny opylují. Jejich úbytek mohou mít na svědomí různé 
civilizační změny. Ale co když je to nedostatek potravy? Na motorovými 
sekačkami pečlivě vyholených trávnících našich zahrad nic nekvete, 
čmeláci se tam prostě neuživí. Včela je jako opylovač v přírodě 
nezastupitelná. Nebudou-li opyleny rostliny, přestanou se množit, mnohé 
přestanou existovat. Neopylené různé keře a bobuloviny budou mít méně 
plodů = potravy různých ptáků, drobných hlodavců a jiných živočichů, 
jimiž se zas živí…. Nepřipomíná Vám to začátek dalšího ekologického 
problému? 

Proto včelaři potřebují podporu Vás spoluobčanů, spotřebitelů. 
Nemá cenu se rozepisovat o prospěšnosti medu pro lidský organizmus, 
zmiňovat se o tom, že je to čistě přírodní potravina, neobsahující žádné 
konzervanty a známá „E“, či o léčebných účincích při nachlazení apod. O 
tom jste jistě mnohé četli či slyšeli. Je třeba zvýšit podíl spotřeby medu 
v lidské výživě. A až  Vás bude v některém supermarketu lákat ke koupi 
krásně balený, levný med, na jehož etiketě se někde v koutku krčí 
droboučký nápis „Země původu: státy EU i mimo EU“ (čili celá 
zeměkoule), vzpomeňte si prosím na tento článek a zvažte, zda by nebylo 
vhodnější zajít pro med k některému ze zdejších včelařů. Ti se nemusí 
stydět za původ medu a už vůbec ne za jeho kvalitu. Koupí medu tak 
svým dílkem pomůžete, alespoň pro nejbližší dobu, udržet v naší obci 
počty včelstev se všemi zmíněnými vlivy na přírodu. 

A závěrem ještě něco. Pokud se Vám stane, že nazlobíte nějakou 
včelu tak, že Vám dá „pigárko“, nedělejte z toho vědu. Uvědomte si, že 
včely obydlely naši planetu o nějaký milion let dříve, tak na to mají 
nárok. A koneckonců Vás to trochu zabolelo, ale ji to stálo život. 

To je asi vše, co jsme Vám dnes chtěli napsat. 
Včelaři z Doudleb nad Orlicí 



 

  

Držení Doudleb rodem z Bubna a Litic 
                                                            /pokračování/ 

        V 17. století zastihly naše země a s nimi i panství rodu z Bubna a 
Litic značně nepříznivé události. Střety protestantské a katolické strany, 
která se opírala o sílu i moc krále a císaře, i spory mezi příslušníky 
habsburského rodu se staly součástí evropského konfliktu, který našel 
nejvýraznější podobu ve válce třicetileté /1618-1648/. Ve všech těchto 
událostech se nejen objevují na obou stranách /nebylo to poprvé ani 
naposled, kdy se v našich dějinách projevovalo rozdělení podle 
příslušnosti  k různým politickým směrům nejen v rámci společnosti, ale i 
uvnitř rodů a rodin/ příslušníci rodu z Bubna a Litic, ale válečná dění se  
dotýkala i obyvatel jejich panství. 
       Jan mladší z  Bubna a na Závrší byl  4. května 1609  jmenován 
českými stavy pod obojí jedním ze tří polních vůdců stavovského vojska. 
Jako takový spolu s dalšími dvěma jel v čele těch, kteří vítali 24. března 
1611 krále Matyáše. V bitvě na Bílé hoře 8. 11. 1620 kladl odpor císařské 
jízdě. S Bedřichem Falckým  /“zimním králem“/opustil zemi a vstoupil 
do holandských služeb. Provoláním z 10. 2. 1621 byli  z významných 
osob vyzváni ti, kteří opustili Čechy, aby se do 6 týdnů dostavili k soudu. 
Kdo se nedostavil, byl soudem zbaven cti a statků, jejich jména vypsána a 
katem vyvěšena na šibenici. Patřil k nim i Jan ml. z Bubna, který působil 
a zemřel v holandských službách. Jan starší rytíř z Bubna byl 1423 
odsouzen ke ztrátě 1/3 majetku a ztratil statek České Libchavy. 
        Na druhé straně pravnuci a pravnučka Otíka z Března, vnuci 
Jindřicha z Března /bratr Mikuláše z Bubna a Litic, zakladatele 
fideikomisu/ Jindřich Jan /první v posloupnosti dědiců svěřeneckého 
panství/, Heřman Šťastný /Felix/, Kunata Jaroslav /zakladatel nové linie 
rodu/ a vnučka Johana byli 8. listopadu 1629 pro jejich zásluhy povýšeni 
císařským a královským diplomem do stavu panského Království 
českého. Na hraběte byli Jindřich Jan z Bubna s mladším bratrem 
Jaroslavem Kunatou povýšeni 18. července 1644. 
        Ačkoliv Janové z Bubna nevlastnili přímo Doudleby, vzhledem 
k jejich ne příliš vzdáleným panstvím můžeme předpokládat, že v jejich 
vojsku se mohli nacházet i někteří ze sídlišť v dnešním území naší obce. 
Přímé zprávy o dopadech třicetileté války na místní sídla nemáme. Je 
však známo, že v r. 1639 vtrhli do Rychnova Švédové, kteří plenili 

nelítostně jeho okolí a  pravděpodobně navštívili i území Doudleb. 
Dlouholetá válka, která se přelévala jak po evropských zemích, tak po 
českém království, měla pro obyvatele velice neblahé důsledky. 
Obyvatelé sídlišť museli zabezpečovat ubytování velitelů i vojáků, 
krmivo pro koně /seno, oves/, dříví na ohně, pokud odmítali byli 
vystaveni drancování, které se objevovalo i při splnění požadavků, 
ohrožovány byly ženy a dívky, všichni pak trpěli rvačkami vojáků. Pro 
potřeby vojska byli i násilím bráni mladí muži. Z kraje Hradeckého se 
zachoval doklad o braní 1 rejtara /jízdní žoldnéř/ a 3 pěších z 30 
usedlých.  
         Hospodářský rozvrat v důsledku třicetileté války se však dále 
prohluboval, neboť Habsburkové vedli války proti Turkům i proti 
uherským stavům /o účasti Heřmana jsme se již zmínili/. To kladlo na 
české země velké finanční nároky a odčerpávalo mladé lidi do armády. I 
když byly válečné škody rozloženy značně nerovnoměrně, dotkly se též 
našeho území. Úbytek obyvatelstva nezpůsobily jen ztráty v době válek a 
útěky či odchody do zahraničí, ale také epidemie a nízký přirozený 
přírůstek. Z různých odhadů a zjišťovaných údajů vyplývá, že zůstalo jen 
o něco více jak polovina obyvatelstva. Předepsané peněžní a naturální 
povinnosti pro vrchnost byly však rozepisovány jakoby obyvatelstva 
neubylo. Tak se povinnosti poddaných v podstatě zdvojnásobily. Na 
opuštěné nebo zpustlé půdě zakládala vrchnost  nové dvory, pro něž bylo 
třeba robotní práce, nejtíživější povinnosti vedle nezměněných peněžních 
platů. Růst hospodaření ve vlastní režii feudálních pánů dával jim 
možnost vyrábět nejen pro vlastní potřebu, ale také stále více pro trh. 
Vytvářel se stav tzv. druhého nevolnictví, což neuniklo ani zahraničním 
pozorovatelům. K charakteristice postavení obyvatelstva musíme ještě 
připojit omezení náboženských svobod, neboť povoleným vyznáním bylo 
jen katolické. V seznamu z r. 1627-29 je uvedeno téměř 50 občanů z 
Doudleb, z nich 4 z rodiny pánů z Bubna a Litic, dobrovolně či nuceně 
přistoupivších na katolickou víru.  
                                                                                                        
/pokračování příště/ 

Jan Kaplan, kronikář 
 

 



 

  

Odpady v roce 2007 
Poplatek za svoz a likvidaci komunálního odpadu na tento 
rok dle obecně závazné vyhlášky č. 7/2006 je stanoven ve 
výši 420,- Kč na osobu a rok. Tato částka zahrnuje základní 
cenu za uložení odpadu 495,- Kč/t, rekultivační rezervu 100,-
Kč/t a poplatek obci (v místě skládky), který je dle zákona č. 
185/2001 Sb. v platném znění stanoven pro období roku 
2007 a 2008 ve výši 400,- Kč/t. Firma EKOLA České 

Libchavy, která zajišťuje svoz v našem městysi, navýšila cenu pouze       
o 2 - 3%, a to z důvodu zvýšení cen pohonných hmot a inflace. 

Ve zmíněném poplatku je zahrnut i svoz a likvidace 
nebezpečeného odpadu, který se koná dvakrát ročně, a provoz sběrného 
dvora. Pro vaši představu následuje jednoduchá tabulka s uvedením 
tonáží vybraných komodit v předchozích obdobích. 

 

Komunální odpady 2003  2004 2005 2006  
popelnice 317,75 304,82 305,75 354,47  

kontejnery 44,63 37,59 48,88 71,13 
hřbitov 19,64 10,90 5,08 6,49 
železo 36,17 45,92 35,24 20,55 
plasty 11,61 17,21 13,07 16,28 
směsné sklo 8,19 9,07 17,10 25,42 
papír 32,84 62,71 48,48 10,00 

 

Nebezpečné odpady      
elektronika 2,86 3,97 2,79 3,01  

lednice 2,10 1,68 2,40 2,32 
pneumatiky 15,55 2,46 2,78 1,87 
asfaltové směsi 4,66 3,78 5,45 4,82 
baterie, akumulátory 1,08 0,75 1,03 0,37 

 

 

Poplatek je splatný jednorázově nejpozději do 30. dubna 
kalendářního roku. V případě platby vyšší než 1.000,- Kč je možné 
uhradit stanovený poplatek ve dvou částkách, splatných k 30. 4.               
a  k  30. 9. kalendářního roku. Poplatek je možno uhradit v hotovosti na 
úřadu městyse, nebo převodním příkazem (jako variabilní symbol 
použijte číslo popisné).                                                                       

Pavel Šeda, technik 

Ukončení platnosti některých  občanských průkazů 
  

Dle nařízení vlády č. 612/2004 Sb. jsou státní občané České 
republiky povinni provést výměnu občanských průkazů bez strojově 
čitelné zóny. 

Ukončení platnosti občanských průkazů je rozděleno do několika 
etap podle data jejich vydání. 

Připomínám, že občanské průkazy vydané do 31. 12. 1998 musí 
občané vyměnit do 31. 12. 2007 /žádost předloží do 30. 11. 2007/. 
  Občanské průkazy bez strojově čitelných údajů vydané               
do 31. 12. 2003 se musí vyměnit do 31. 12. 2008 /žádost je nutné podat 
do 30. 11. 2008/. 
          Žádosti o vystavení občanských průkazů jsou k dispozici na 
matrice úřadu městyse. Zároveň je možné  vyplněné žádosti předat 
matrikářce  spolu s jednou fotografií a předložit občanský průkaz, rodný 
list, /popř. oddací list, rozsudek o rozvodu manželství nebo úmrtní list 
manžela, manželky/.   

Každý čtvrtek jsou žádosti odváženy na Městský úřad do Kostelce 
nad Orlicí a zároveň zpět přivážím doklady hotové.  

Občanské průkazy  se vyrábějí v Praze a doba stanovená na jejich 
zhotovení je jeden měsíc. 
  

Zároveň mi dovolte vás upozornit, že koncem letošního roku 
končí platnost některých řidičských průkazů.  

Jedná se o „řidičáky“ vystavené v období od  01. 07. 1964 do 31. 
12. 1993 a jejich platnost končí 31. 12. 2007. 

O nový řidičský průkaz můžete požádat na odboru dopravy 
Městského úřadu v Kostelci nad Orlicí. S sebou si vezmete platný průkaz 
totožnosti, jednu fotografii o rozměrech 3,5 x 4,5 cm a řidičský průkaz, 
kterému končí platnost. Vystavení nového řidičského průkazu trvá 15 až 
20 dní a je zhotovován rovněž v tiskárně cenin v Praze. Výměna 
řidičského průkazu je stejně jako u občanských průkazů bezplatná.      

                                                                                                              
Alena Červinková, matrikářka 

 
 

 



 

  

ZUŠ Kostelec nad Orlicí 
 
Dne 20. 12. 2006 se v sále ZUŠ F. I. Tůmy v Kostelci nad Orlicí 

konalo „Vánoční zpívání“ dětí z pěveckého oddělení paní učitelky Jany 
Ichové. Toto oddělení navštěvují děti z Kostelce nad Orlicí, Doudleb nad 
Orlicí a Vamberka. V úvodu zaznělo několik vánočních melodií v podání 
žáků smyčcového oddělení a pana učitele Pavla Jandejska. Během celého 
koncertu diváci uslyšeli množství vánočních skladeb a koled. Protože se 
některé žákyně také učí hrát na kytaru u pana učitele Zdeňka Peška, 
obohatily vystoupení i hrou na tento nástroj. Jako další hosté vystoupily 
dívky z klávesového oddělení paní učitelky Hany Věchtové. Vlasta 
Hlaváčková společně s paní učitelkou Ichovou zazpívala koledu Tichá 
noc. Závěr patřil vánoční pastorele, kterou za doprovodu houslí a klavíru 
přednesla Klára Čižinská. Dlouhý potlesk odměnil všechny mladé 
muzikanty. 
  
  
  

 
 

DONAHA! 
V pátek 2. února jsme uspořádali zájezd do Východočeského 

divadla Pardubice na divadelní představení DONAHA. Tento slavný 
broadwayský muzikál přišel na svět jako divadelní podoba filmového 
hitu. V roce 1977 byl nominován na čtyři filmové Oskary. V konkurenci 
s filmem Titanik získal nakonec Oskara za hudbu. Sledovali jsme příběh 
několika nezaměstnaných kamarádů, kteří se rozhodnou postavit se na 
vlastní nohy a založí výhradně pánskou striptérskou skupinu. Nemají 
právě nejsvalnatější a nejštíhlejší těla a vlastně vůbec neumějí tancovat, 
ale přátelství jim nakonec pomůže všechna úskalí překonat. 

Představení se líbilo všem a již nyní se můžeme těšit na nějaké 
další. Pokud vše vyjde, tak na muzikál My Fair Lady. A vy, kteří jste 
nebyli s námi, se možná ptáte, zda byli skutečně dohana. Odpověď je 
jasná. Doopravdy docela dohana. 

                                                                              Ivana Machačová 

 
 

Sportovní komise v Doudlebách nad Orlicí 
pořádá 

Zájezd do plaveckého bazénu v Ústí nad Orlicí  
ve dnech:    

28. 2. 2007                     28. 3. 2007  
odjezd v 17,00 hodin od úřadu městyse                    návrat  ve 20,15 hodin 

 

Účastník si hradí vstup do bazénu:   
dospělí  60,- Kč                                    děti   40,- Kč 

+  10,- Kč  - záloha na klíč od šatnové skříňky (bude vrácena) 
 

 

Církev československá husitská v Doudlebách n. O. 
Bohoslužby  v únoru 2007:     
18. 2. v 10 hodin (poslední neděle vánočního času, od Popeleční středy     
                              21. 2. začíná doba postní) 
Bohoslužby  v březnu a dubnu 2007:     
  4. 3. v 10 hodin  (2. postní neděle) 
18. 3. v 10 hodin (4. postní neděle) 
  1. 4. v 10 hodin (Květná neděle) 
Velikonoce: Bílá sobota 8. 4. v 17.30  



 

  

Kulturní a sportovní akce roku 2007 
Datum  Název akce Pořadatel 

16.2. Staré pecky a fláky (reprodukovaná hudba) TJ Velešov-kopaná 

16.-18.2. 
Rokytnice nad Jizerou - přejezd Krkonoš –  
33. ročník (běžky) TJ Velešov-turisté 

23.-25.2. Šumava (B. Jindra – Vamberk - běžky) TJ Velešov-turisté 

24.2. Dětský karneval – Lena TJ Sokol 
únor-
březen Divadelní představení - VČD Pardubice ŠKK 

3.3. Jeseníky (běžky) TJ Velešov-turisté 

3.-5.3. Noční přejezd Orlických hor (běžky) TJ Velešov-turisté 

16.3. Staré pecky a fláky (reprodukovaná hudba) TJ Velešov-kopaná 

23.3. Bladex (živá hudební produkce) TJ Velešov-kopaná 

31.3. Otvírání Orlice - 32. ročník (voda a pěší) TJ Velešov-turisté 

7.4. Velikonoční perníkování TJ Sokol 

20.4. Staré pecky a fláky (reprodukovaná hudba) TJ Velešov-kopaná 

21.4. Doudlebská šlápota - 4. ročník (kolo a pěší) TJ Velešov-turisté 

30.4. Pálení čarodějnic - průvod - Splávek TJ Sokol a SDH 

duben Velikonoční dílny - ve spolupráci se ZŠ ŠKK 

duben Pasování prvňáčků na čtenáře knihovny ŠKK 
 

 
 

Úhrada poplatků  v roce 2007 
Svoz a likvidace komunálního odpadu – popelnice 
Částka:  420,- Kč / osoba / rok  splatnost do: 30. 4. 2007 
Poplatek za psa 
Částka:  100,- Kč u rod. domku splatnost do: 31. 3. 2007 
  250,- Kč v činžovním domě splatnost do: 31. 3. 2007 
Pronájem pozemků 
Částka: dle nájemní smlouvy  splatnost do: 31. 3. 2007 
Stočné (4,20/m3) 
Paušální platby zpětně za rok 2006   splatnost do: 31. 3. 2007 
Dle vodoměrů     splatnost do: průběžná 

(další podrobnosti získáte na úřadu městyse) 

………………už zase bez sněhu 

 
 

 


